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Interpelacja

Mieszkaricy ul' Piqknei w piSmie z dn. 15 grudnia 2Q2Or. zwr6cili siq do prezydenta Miasta
Wlocfawek z pro5bq o wykonanie asfaltowej nawierzchni, kt6ra zwiqkszytaby komfort
poruszania siq, bezpieczeristwo oraz wplynqfaby na estetykq w/w ulicy.

W odpowiedzi nr. l.RNl.7011. L4.L.212O z dn. 30 grudnia 2O2Or uzyskali deklaracjq, ie w chwili
przyjqcia przedmiotowej inwestycji do budietu oraz przv zapewnieniu wystarczajqcych
Srodk6w finansowych podjqte zostanQ dziafania zmierzajqce do wszczqcia postqpowania
w sprawie udzielenia zam6wienia na wykonanie dokumentacji projektowej, kt6ra miala
stanowii podstawq do wykonania zadania.

Ze wzglqdu na niepodjqcie oczekiwanych dziafaf Mieszkaficy ul. piqknej kolejny raz zwr6cili
siq do Prezydenta Miasta Wtoctawek pismem z dn. l paidziernika ZO24r. o ponowne
rozwaienie wykonania asfaltowej nawierzchni ul. piqknej.

W odpowiedzi nr. 12.RN1.7011.L.46.2024 z dn. L4 paidziernika 2024 uzyskali informacjq, 2e
w przypadku uzyskania oszczqdno6ci z zaplanowanych w obecnym roku inwestycji rozwaione
zostanie wykonanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej, ktora bqdzie podstawq do
realizacji zadania.

W zwiqzku z tym, popierajqc dq2enia Mieszkafic6w ul. Piqknej do wykonania nawierzchni
asfaltowej ulicy, kt6ra poprawi komfort korzystania, bezpieczeistwo oraz wplynie na walory
estetyczne tej ulicy, w przypadku pojawienia siq wyiej opisanych oszczqdnoici zwracamy siq
z wnioskiem o wszczecia postqpowania w sprawie udzielenia zam6wienia na wykonanie
doku mentacji projektowo-kosztorysowej.

Z powaianiem

dtAr^e._,Lo,WN*

i*,nr@bQ*{*-.t) 
\ r ,')-

._)-L-''. (l


